
張偉聰先生| Mr Ronnie W. C. Cheung 

高級顧問| Senior Consultant 

學歷及專業資格| Professional Qualification and Education 

 

工商管理學士 (會計學) 

Bachelor of Business Administration (Accountancy) 

特許金融分析師 

Chartered Financial Analyst (CFA) 

特許公認會計師公會資深會員 

Fellow Member of the Association of Chartered Certified Accountants (FCCA) 

 
 

 

 

工作經驗 

 

張先生積累了超過 20 年資產管理及投資分析的豐富經驗，當中包括亞太地區的金融科技、移

動商業、電子商務、醫療保健、區域性物業和消費行業等。 

 

在加入本集團前，張先生曾服務過香港的野村資產管理、HSZ 集團（前瑞士匯豐私人銀行資

產管理公司）、新鴻基地產、中華網、中旅國際投資、摩根士丹利亞洲及安達信會計師事務所。 

 

張先生現為本集團高級顧問，負責為客戶提供財務分析顧問服務。 

 

Professional Experience 

 

Mr Cheung possesses over 20 years of first-hand experience in investment management and 

analysis in the Asia Pacific, covering Fintech, mobile commerce (M-commerce), e-commerce, 

healthcare, regional property and consumer sectors. 

 

Prior to joining RHL, he served at companies including Nomura Asset Management Hong 

Kong, HSZ Group (a HSBC Buyout fund house), Sun Hung Kai Properties, China.com 

Corporation, China Travel International Investment, Morgan Stanley Asia and Arthur Andersen 

& Co.. 

 

Mr Cheung has been appointed as our Senior Consultant specialising in financial analysis and 

consultancy services for clients in different sectors. 

 

 

 


